
JEGYZŐKÖNYV

Készült  Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzata  Képviselőtestületének 2008.  05.  28-án 16 
órai kezdettel megtartott üléséről.

Jelen vannak: 

Jelen vannak: 
Márok Csaba polgármester
Bán Balázs képviselő
Csizmadia Imre képviselő
Horváth László képviselő
Kis Attila képviselő
Korompai Tamás képviselő
Masinkáné Baranyai Mariann képviselő
Molnárné Troppert Mária képviselő
Sóki László képviselő
Tarány Sándor képviselő
Szántó István képviselő
Töttős Tibor képviselő
Virág Attila képviselő
Dr. Woth László jegyző
Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Márok Csaba     polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselőtestület 
10  fővel  határozatképes.  A  kiküldött  meghívóban  szereplő  napirendeket  ajánlja 
megtárgyalásra. A napirendek előtt javasolja az önkormányzat tulajdonában lévő Vörösmarty 
u.  34.  sz.  alatti  üres  lakás  megvásárlásának ügyét  megtárgyalni,  mivel  a  vételi  szándékot 
jelentett be Lázár Mára mezőfalvi lakos. Kérdezi a testület tagjaitól,  van-e más javaslati a 
napirendekkel kapcsolatban.

Kis Attila képviselő, az Ügyrendi Bizottság elnöke kéri, hogy az önkormányzat Szervezeti 
Működési Szabályzatának módosítását vegyék fel a napirendek közé. 

Márok Csaba     polgármester kéri a napirendek elfogadását úgy, hogy először a Vörösmarty 
utcai ingatlan vásárlását tárgyalja a testület, 1. napirendi pont legyen az Átfogó értékelés a 
2007.  évi  gyermekvédelmi  és  gyermekjóléti  feladatok  ellátásáról,  2.  napirendi  pont  az 
SZMSZ módosítása, majd az egyebek bejelentések.

A képviselőtestület a módosított napirendekre tett ajánlással 10 igen szavazattal egyetértett. 
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Napirend:

1.) Átfogó értékelés  az 2007.  évi  gyermekvédelmi és gyermekjóléti  feladatok 
ellátásáról

Előadó: Borbély Anikó aljegyző
                          

              2.)  Javaslat  az  önkormányzat  Szervezeti  Működési  Szabályzatának 
módosítására

Előadó: Dr. Woth László jegyző

            Egyebek, bejelentések

Márok  Csaba     polgármester  emlékeztet  arra,  hogy  az  önkormányzat  tulajdonában  lévő 
Mezőfalva, Vörösmarty 34. sz. alatti üres lakást az önkormányzat változatlan kikiáltási árral 
meghirdette. A hirdetésre egy jelentkező van Lázár Márta személyben, aki a 100.000 forintos 
bánatpénzt befizette. Előzetes egyeztető beszélgetés során abban maradtak, hogy ha a vételi 
szándékát fenntartja, akkor a szerződés aláírásakor kétmillió forintot befizet,  a fennmaradó 
részt pedig a tulajdonában lévő Diófa utcai ingatlan értékesítése után fizeti meg, mely végső 
határideje 2008. szeptember 30. Beköltözni természetesen csak akkor lehet, ha a vételár teljes 
összegét befizeti. Megkérdezi Lázár Mártát, fenntartja-e vételi szándékát.

Virág Attila képviselő megérkezett! 

Lázár Márta a vásárlási szándékot fenntartja. 

Csizmadia Imre képviselő kéri, hogy addig ne kezdjenek bele nagyobb felújításba a lakáson, 
amíg a teljes ár ki nincs fizetve, és nem kerül a vevő tulajdonába. Ne fordulhasson elő, hogy a 
felújítás rombolásba menjen át.

Márok Csaba     polgármester más hozzászólás nem lévén, kéri a testület döntését az ingatlan 
eladására vonatkozóan.

A képviselőtestület 11 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

47/2008. (V.28/.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a tulajdonában lévő 
Mezőfalva, Vörösmarty u. 34. I. em. 4- sz. alatti jelenleg üresen álló önkormányzati 
lakást értékesíti Lázár Márta Mezőfalva, Diófa u 25. sz. alatti lakos részére.
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A képviselőtestület  az  ingatlan  vételárát  7 000 000 Ft (azaz.  Hétmillió  forintban) 
határozza meg.  Vevő a vételárat két részletben fizetheti meg, a szerződés aláírásakor 
2 000 000  Ft-ot  (azaz  Kettőmillió  forintot),  a  fennmaradó  5 000 000  Ft-ot  pedig 
2008. szeptember 30. napjáig köteles befizetni a Polgármesteri Hivatal számlájára. A 
befizetett  100.000  Ft  (Százezer  forint)  részét  képezi  a  vételárnak.   Vevő  az 
ingatlanba csak a teljes vételár befizetése után költözhet be. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  az  Adás-vételi  szerződés 
aláírására. 

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2008. június 30 (szerződés aláírására)

Korompai Tamás képviselő megérkezett!

1.) Átfogó értékelés az 2007. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról  

Márok  Csaba  polgármester  köszönti  Borbély  Anikó  aljegyzőt,  kéri,  ha  van  szóbeli 
kiegészítése, tegye meg.

Borbély Anikó aljegyzőnek szóbeli kiegészítése nincs.

Kérdést tettek fel:  Masinkáné Baranyai Mariann, Bán Balázs, Csizmadia Imre, Korompai 
Tamás képviselők. 

Borbély Anikó aljegyző elmondja, hogy a hatósági ügyintézéshez minden feltétel adott. A 
gyermekjóléti ellátásnál biztosítva vannak a szakemberek, de az épület és az elhelyezés nem 
túl jó, hiszen egy irodahelyiséggel rendelkeznek, ahol hárman vannak és ez nem egészséges, 
mert ha családot kell fogadni, akkor minden ebben az egy irodában zajlik. 
A szülők részéről történő fizetéselmaradásokat adók módjára lehet behajtani, ezt bejelentés 
alapján a kollégák intézik. A végrehajtási szabályokat módosították, a pénzintézetnél vezetett 
számláról elvégezhető a behajtás és mivel ilyen számlája már  szinte mindenkinek van, elég 
jól  behajthatók  a  tartozások.  A  civil  szervezetek  közül  elsősorban  a  Polgárőrökkel,  a 
Játszóházzal  és  az  Iskolafejlesztési  Alapítvánnyal  szeretne  a  gyermekjóléti  szolgálat 
szorosabbra fűzni a kapcsolatot. 

Márok  Csaba     polgármester  tájékoztat  arról,  hogy  elindult  a  kistérségi  átalakítás,  ezzel 
kapcsolatban  az  intézménybe  meghívták  a  munkaszervezet  vezetőjét,  dr.  Jászka  Ernőt  és 
Köller  Péternét.  A  dolgozók  kérdezhettek  az  átszervezéssel  és  a  személyi  kérdésekkel 
kapcsolatban.  Az  is  kérdés  volt,  hogy  a  jelen  pillanatban  helyettesítéssel   megoldott 
intézményvezetői beosztás meddig tartható fenn. 

Borbély  Anikó aljegyző  a  fent  elhangzottakhoz  kapcsolódva  elmondja,  hogy  a  szociális 
étkeztetés  és  a  házi  segítségnyújtás  fenntartása  is  elkerül  a  Kistérségi  Társuláshoz,  az 
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önkormányzatnál  marad a gyermekjóléti  szolgálat,  a családsegítés  és a nappali  ellátás.   A 
képviselőtestületnek kell  majd eldönteni,  hogy erre a három feladatra fenntart-e egy külön 
vezetői státuszt, vagy megszünteti az intézményt és a szakfeladatot a polgármesteri hivatalhoz 
rendeli. 
A jelzőrendszeres házi segítségnyújtás  nem kötelező számunkra,  a kistérség viszont ezt  is 
bevezetné, így ehhez is hozzájutnánk. 
A munkaszüneti  napokon  ellátás  nem megoldott  az  önkormányzat  részéről,  a  folyamatos 
műszak kifizetése,  valószínűleg még nagyobb anyagi terhet róna az önkormányzatra.

Vidáné Jézsó Katalin intézményvezető-helyettes elmondja, hogy a gondozónők igyekeznek 
bevásárolni hétvégére a gondozottaknak és ezeken a napokon a családtagok gondoskodnak 
róluk. 

Sóki László képviselő megérkezett!

Márok Csaba     polgármester szerint a gondozóknak az ellátottakhoz való kijutást meg kell 
szervezni, kistérségi szinten, járműbeszerzéssel.
Kéri a beszámoló elfogadását a testülettől.

A képviselőtestület a beszámolót 13 igen szavazattal elfogadta.

              2.) Javaslat az önkormányzat Szervezeti Működési Szabályzatának módosítására

Kis  Attila képviselő,  az  Ügyrendi  Bizottság  elnöke  tájékoztat  arról,  hogy  a  bizottság 
megtárgyalta  az  SZMSZ  módosítását,  a  képviselők  megkapták  a  jegyzőkönyvet  és  a 
rendelettervezetet.  Véleménye  szerint  csak  kisebb  módosításokat  kell  tenni,  melyet 
paragrafusonként olvasva ismertet.

Cseke Ottó képviselő megérkezett!

Márok Csaba     polgármester elmondja, hogy nincs akadálya annak, hogy a jegyzőkönyvek 
felkerüljenek  Mezőfalva  hivatalos  honlapjára,  a  honlap  tárhelyét  bővíteni  kell,  mivel  a 
jelenleg fent lévő anyagok az eddig lekötöttet már lefedték. 

Bán  Balázs képviselő  szerint  a  bizottságok  jegyzőkönyveinek  is  fel  kellene  kerülniük  a 
honlapra, és szeretné, ha legalább a testületi tagok tudnának minden bizottsági ülésről.

Borbély Anikó aljegyző felhívja a figyelmet arra, hogy a bizottsági munka a lakosság részére 
nem nyilvános, az üléseken döntés-előkészítő munka folyik. 

Dr.  Woth  László jegyző  hangsúlyozza,  hogy  a  bizottság  a  képviselőtestület  megbízása 
alapján dolgozik, nem ők találják ki a feladatokat. 
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Horváth László     képviselő javasolja, hogy az Ügyrendi Bizottság vonja vissza indítványát, 
dolgozza át még egyszer a módosításokat és így tegye a testület elé. 

Bán Balázs  képviselő sérelmezi,  hogy nem esik szó az Oktatási Bizottság javaslatairól  az 
SZMSZ módosítására, ezt az anyagot februárban küldte meg Kis Attila képviselő részére. 
Az újság beszámolási kötelezettségét is hiányolja. 

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  az  újság  beszámolója  a  Művelődési  Ház 
beszámolója keretében történik.

Kis Attila képviselő sajnálja, hogy nem találta meg az Oktatási Bizottság javaslatát, ígéretet 
tesz  arra,  hogy  a  következő  ülésre  az  SZMSZ módosítását  átszerkesztve,  a  változásokat 
kiemelve kapják meg a testületi tagok.

Márok Csaba     polgármester a rendeletmódosítás elnapolására kéri a testület döntését. 

A  képviselőtestület  a  Szervezeti  Működési  Szabályzat  módosítását.  14  igen  szavazattal 
elnapolta 

Egyebek, bejelentések

Márok Csaba     polgármester a Dunaújvárosi Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának 
módosítására kéri a testület döntését, a változás oka, hogy a sportkoncepció és a közbiztonság 
is bekerült a társulási megállapodásba. 

Kérdést tett fel: Csizmadia Imre képviselő.

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  a  közoktatási  feladatellátás  is  bekerült  a 
megállapodásba, a költségvetés változásának oka az intézményi társulás, mely megnövelte a 
költségvetést.  Kéri a határozati javaslat elfogadását.

A képviselőtestület 13 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

48/2008. (V. 28.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat
 

 Mezőfalva  Nagyközség  Önkormányzatának  Képviselőtestülete  a  Dunaújvárosi 
Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosítását és egységes szerkezetbe 
foglalását a jegyzőkönyv mellékletének megfelelően elfogadja.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal
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Márok  Csaba     polgármester  a  Petőfi  Sándor  Általános  Iskola,  Szakiskola  és  Alapfokú 
Művészetoktatási  Intézmény  Alapító  Okiratának  módosítását  javasolja,  melyre  azért  van 
szükség, mert a HEFOP-os ellenőrzés kapcsán kérték, hogy a megnevezésben szerepeljen a 
sajátos nevelési igényű és a hátrányos helyzetű gyerekek iskolai nevelése is. 

A képviselőtestület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

49/2008. (V. 28.) Ök.sz. Képviselőtestületi Határozat
 

Mezőfalva  Nagyközség  Képviselőtestülete,  mint  fenntartó,  a  mezőfalvi  Petőfi  Sándor 
Általános Iskola, Szakiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát 
az alábbiak szerint módosítja:

Az Alapító Okirat 9.2. pontja az alábbiak szerint módosul:

„Sajátos nevelési  igényű és halmozottan hátrányos helyzetű tanulók nappali  rendszerű 
integrált általános iskolai nevelése, oktatása”

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: azonnal

Márok Csaba     polgármester a Dunaújváros és Környéke 04 Alapítvány – melynek Mezőfalva 
is  tagja  -  új  tagjainak  megválasztása  tárgyában  kiküldött  határozati  javaslatot  terjeszti  a 
testület elé. A javaslatot a képviselők írásban megkapták. 

Kérdést tett fel: Csizmadia Imre képviselő.

Márok Csaba     polgármester elmondja, hogy nem pénzről,  csak a személyek változásáról van 
szó. Kéri a testület döntését.

A képviselőtestület 13 igen, 1 nem  szavazattal az alábbi határozatot hozta:

50/2008. (V. 28.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozata

1.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Dunaújváros és 
Környéke 04 Alapítvány kuratóriuma tagjai közül Csendes Dénes elnök, Szloboda 
Gábor titkár, továbbá Dr. Gál Zsolt, Dr. Kovács Pálné és Varsányi Gyula tagok 
lemondását ezen tisztségükről tudomásul veszi.

2.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Dunaújváros és 
Környéke 04 Alapítvány - lemondás következtében - megüresedett kurátori
helyeire 2008. június 1-től az alábbi személyeket megválasztja:
- a kuratórium elnökének: - Kubovics Árpád mentőápolót (2400
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Dunaújváros, Erkel kert 9. 3/3.),

- a kuratórium titkárának: - Reszegi Imre mentőtisztet (2400 Dunaújváros,
Batsányi János utca 15/b. 1/2.),

- a kuratórium tagjának: - Juhász Gábor mentőgépkocsi-vezetőt (2422
Nagyvenyim, József Attila u. 1.),

- Slett Ferenc mentőápolót (2400 Dunaújváros,
Hold u. 6. 2/1.),

- Szabó Adrienn HR managert (1015 Budapest,
Batthyány u. 28-30.2/10.).

3.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Dunaújváros és 
Környéke 04 Alapítvány további kuratóriumi tagjai adataiban történt alábbi 
változásokat tudomásul veszi és az Alapító Okirat módosításában

rögzíti:
- Dr. Táborosi Éva háziorvos kuratóriumi tag lakcíme a 2400 Dunaújváros,

"Dózsa György út 23. 1V.1." helyett Petőfi u. 18. számra módosul,
- Dr. Loboda Endre kuratóriumi tag munkaköri megnevezése "intenzív

osztály" helyett szakorvosra, lakcíme ,,2459 Rácalmás, Bem u. 4."
helyett 2458 Kulcs, Bem u. 4. számra módosul,

- Pálfalvi János kuratóriumi tag munkaköri megnevezése "egészségügyi
szakmai felelős" helyett mentőtisztre, lakcíme pedig 2400 Dunaújváros,
"Dózsa Gy. út 23. 1V.1. " helyett Petőfi u. 18. számra módosul,

- Hum László kuratóriumi tag munkaköri megnevezése "egészségügyi
titkárság vezető" helyett mentőtisztre, lakcíme pedig 2400 Dunaújváros,
"Batsányi út 15/A." helyett Bocskai u. 2. 4/4. számra módosul.

4.) Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Dunaújváros és 
Környéke 04 Alapítvány Alapító Okiratának módosítását a mellékelt és a 
jegyzőkönyv mellékletét képező formájában elfogadja. 

5.)  Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete felkéri a 
polgármestert, hogy az elfogadott határozatot küldje meg az alapítvány többi 
alapítója részére.

Határidő: azonnal
Felelős: Márok Csaba polgármester

Márok  Csaba     polgármester  emlékeztet  arra,  hogy  Váradi  Sándor  általános  iskolai  tanár 
nyugdíjazásával kapcsolatban az önkormányzat megpályázta a felmentéssel járó költségeket. 
Ehhez szükséges a következő határozati javaslat elfogadása, melyben meg kell erősíteni, hogy 
helyette nem vesznek fel senkit. Kéri a testület tagjait a javaslat elfogadására. 

A képviselőtestület 14 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:
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51/2008. (V. 28.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozata

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a 2007. február 12-i 
döntését  megerősíti,  melyben  a  Petőfi  Sándor  Általános  Iskola,  Szakiskola  és 
Művészetoktatási Intézmény létszámát egy fővel csökkentette.

A  létszámcsökkentéssel  érintett  álláshelyen  foglalkoztatott  Váradi  Sándor  – 
jogviszonyban  töltött  ideje  folyamatosságának  megszakítása  nélküli 
foglalkoztatására – az önkormányzat költségvetési szerveinél – a meglévő üres 
álláshelyeken,  az  előreláthatólag  megüresedő  álláshelyeken  vagy  a  tervezett  új 
álláshelyeken, ill. szervezeti változás következtében – nincs lehetőség.

Felelős: Márok Csaba polgármester
Határidő: 2008. május 31. 

Márok  Csaba     polgármester  az  előző  évben  már  elfogadott  határozat  megújítását  kéri  a 
testülettől,  mely  a  folyószámla-hitelkeretet  igényeléséről  szól.  Ez  a  működtetés  esetleges 
likviditási gondjainak fedezetére szolgál. Ezt a döntés minden évben meg kell ismételni.

A képviselőtestület  kérdés és hozzászólás nélkül  14 igen szavazattal  az alábbi  határozatot 
hozta:

52/2008.(05.28.) Ök. számú Képviselőtestületi határozat

Mezőfalva nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete hozzájárul, hogy a 
Polgármesteri  Hivatal  a  költségvetési  elszámolási  számlához  20  millió  Ft-os 
folyószámla-hitelkeretet igényeljen a működtetés esetleges likviditási gondjainak 
fedezésére az OTP Bank RT-től.

A hitelkeret visszafizetésének határideje 2009. május 31.

A  képviselőtestület  vállalja,  hogy  a  mindenkori  költségvetésbe  betervezi  az 
igénybe vett hitel visszafizetését a fejlesztési kiadások teljesítését megelőzően.

Felelős: dr. Woth László jegyző
Határidő: 2008. május 31.

Márok Csaba     polgármester a HÖF CÉDE pályázaton való részvételre kéri a testület döntését, 
mely a Piac tér közterületének felújítását célozza meg. Ennek önrészét a költségvetés terhére 
biztosítaná az önkormányzat, mely 13.199.213 Ft. 
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A képviselőtestület  kérdés és hozzászólás nélkül  14 igen szavazattal  az alábbi  határozatot 
hozta:

53/2008. (V. 28.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozata

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Mezőfalva, Piac tér 
közterületének felújítására részt vesz a 2008. évi HÖF CÉDE pályázaton, melynek 
önrészére az önkormányzat  költségvetés saját forrásából 13.199.213 Ft (40 %) 
biztosít a kivitelezés megvalósításához.

Határidő: azonnal
Felelős: Márok Csaba polgármester

Szünet

A képviselőtestület 15 perces szünet után folytatta ülését, a szünetben Cseke Ottó képviselő 
távozott.

Márok Csaba     polgármester szennyvízcsatorna hálózatépítés II. ütemének megvalósításával 
kapcsolatosan tájékoztatja a testületet. A jegyzővel készült határozati javaslatban kidolgozták 
településenként,  hogy  mennyi  lesz  a  bruttó  előkészítési  költség,  az  önrész,  és  az  elnyert 
támogatás.  Az  Áfa  visszaigénylése  nem  biztos,  felmerült  a  kérdés,  hogy  az  ÁFA 
vonatkozásában  hogyan  lesz  a  visszaigénylés.  Ez  ügyben  levélben  megkerestük  a 
székesfehérvári  APEH-ot  és  a  Fejlesztési  Ügynökséget,  Bajnai  Gordont  és  a 
Pénzügyminisztériumot is. Egyelőre, még válasz nem érkezett. Az ÁFA törvény többször is 
módosították, és ha nem tudjuk visszaigényelni, akkor ez településenként 20 millió forintot 
fog jelenteni. 

Töttős Tibor képviselő elmondja, hogy a kivitelezésnél már nem lesz ÁFA, mert fordított 
ÁFA  elszámolás  van,  nem  a  kivitelező  számláz,  ő  csak  a  nettó  számlát  adja.  Az 
önkormányzatnak nem kell az ÁFA-t kifizetni, ez csak technikai eljárás esz.

Márok  Csaba     polgármester  elmondja,  hogy  a  határozati  javaslat  arról  is  szól,  hogy 
Mezőfalva  számlájáról  történik  a  lebonyolítás,  az  erre  szolgáló  alszám  létrehozása  már 
folyamatban van. Kéri a határozati javaslat elfogadását.

A képviselőtestület 13 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

54/2008. (V. 28.) Ök. sz. Képviselőtestületi Határozata

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete megállapítja, hogy - 
Kisapostag  –  Nagyvenyim   -  Baracs   települések  önkormányzataival  közösen 
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megvalósítandó  szennyvízcsatorna  hálózatépítés  II.  ütemének  megvalósításához  a 
Környezet és Energia Operatív Program keretében kiírt „KEOP 1.2.0 kódszámú 

szennyvíz elvezetés és tisztítás kétfordulós pályázati konstrukcióban megvalósítandó 
projektek támogatása” elnevezésű  pályázat  I.  fordulójában:  a „Mezőfalva,  Baracs, 
Nagyvenyim  és  Kisapostag  települések  szennyvízcsatorna  hálózatának   bővítése 
„  című  KEOP-1.2.0.-1F-2007-044  azonosító  jelű   pályázaton   a  projekt 
megvalósításához  85.294.583  Ft  támogatást  nyert,  melyet   az  irányító  hatóság  a 
Kohéziós  Alap  és  a  Magyar  Köztársaság  Költségvetése  Társfinanszírozásában 
biztosít. 
A teljes projekt nettó előkészítési költsége 100.346.568 Ft
                                                       ÁFA       20.069.314 Ft
       Bruttó előkészítési költség:                  120.415.882 Ft
       Elnyert támogatás összege:                -   85.294.583 Ft
       Települések által biztosítandó rész:        35.121.299 Ft

A települések által biztosított rész községenkénti bontása az alábbiak szerint alakul:

        
Település 

neve
Részesedés % Nettó önrész Projekt ÁFA összesen

Mezőfalva 24,3 % 3.657.632 Ft 4.876.843 Ft 8.534.475 Ft
Nagyvenyim 29,20 % 4.395.180 Ft 5.860.240 Ft 10.255.420 Ft
Baracs 30.20 % 4.545.699 Ft 6.060.933 Ft 10.606.632 Ft
Kisapostag 16,30 % 2.453.474 Ft 3.271.298 Ft 5.724.772 Ft
Mindösszesen: 100 % 15.051.985 Ft 20.069.314 Ft 35.121.299 Ft

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete kinyilvánítja, hogy a 
településre jutó 8.534.475.Ft saját forrás a 2008. évi Költségvetésről szóló 2/2008. 
(II.29.) rendeletében a tartalék szakfeladaton biztosított. 

II.

A képviselőtestület  meghatalmazza a polgármestert,  hogy a támogatási  szerződést 
aláírja,  valamint  a  támogatási  szerződés  megvalósítása  során  az  önkormányzatot 
harmadik  fél  felé  képviselje,  helyette  és  nevében  a  szükséges  nyilatkozatokat 
megtegye.

Az  önkormányzat  ezen,  felül  megbízza  a  meghatalmazottat,  hogy  a  „Mezőfalva, 
Baracs,   Nagyvenyim  és  Kisapostag  települések  szennyvízcsatorna  hálózatának 
bővítése  „  című  KEOP-1.2.0.-1F-2007-044  azonosító  jelű   pályázat 
megvalósításához kapcsolódó teljes körű pénzügyi lebonyolításról gondoskodjon.
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A  pénzügyi  lebonyolítás  a  meghatalmazás  aláírásának  időpontjában  Mezőfalva 
Önkormányzatának az OTP Banknál vezetett 11736037-15361796-10050006 számú 
számláján  történik,  a  bankszámla  feletti  rendelkezési,  ill.  aláírási  jogosultságát  a 
Megbízott a banki bejelentéssel igazolja. 

Határidő: 2008. június 29. (a szerződés aláírására)
Felelős: Márok Csaba polgármester, gesztor polgármester

Márok Csaba     polgármester kéri Csizmadia Imre képviselőt, a Vízi-közmű Társulat elnökét, 
foglalja össze, milyen garanciális munkák vannak még csatornaügyben. 

Csizmadia Imre képviselő tájékoztat a garanciális munkák végzéséről, felsorolva az utcákat 
ahol a munkálatok folynak, mellyel kapcsolatban a holnapi nap folyamán bejárás is lesz. 

Kis Attila képviselő táblák kihelyezését kéri a játszótérre, mivel ott rendszeresen kutyákat 
futtatnak, valamint jó lenne egy ivóvíz kút kihelyezése. A Diófa utca 17. számú ház előtt a 
tűzcsap kidőlt, ezt és a többi tűzcsapot is felül kellene vizsgáltatni a szolgáltatóval.

Márok Csaba     polgármester elmondja, hogy a DVCSH-val kötött koncessziós szerződésben 
szerepel, hogy a szolgáltatónak be kell számolnia, ez a következő ülésre kérni fogja tőlük. 

Virág Attila képviselő hiányolja, hogy a Mezőföldi Élet újságban Mezőfalva nem szerepel, a 
gyerekek jutalmazását és a Ferropent csarnoképítését.

Márok Csaba     polgármester nem tudja, hogy miért nem szerepel Mezőfalva az újságban. A 
gyermekek dicsérete, elismerése a középfokú nyelvvizsga után megtörtént több oldalról is, 
egyrészt  az  iskolától,  másrészt  az  Iskolafejlesztési  Alapítvány  részéről  pénzzel  is.  A 
jutalmakat az évzárón fogják megkapni a gyerekek. A Ferropent Kft azért nem építkezik, mert 
a Település Rendezési Terv módosítására vár. 

Szántó István képviselő szerint szeptemberre össze kell  hívni a beruházni szándékozókat, 
akik munkahelyteremtésre tettek ígéretet, ha ez nem valósul meg, tovább kell lépni. 

Márok Csaba     polgármester egyetért ezzel, de véleménye szerint először a Rendezési Terv 
módosításának kell befejeződnie. 

Korompai Tamás képviselő támogatja a gyerekek elismerését, de felhívja a figyelmet arra, 
hogy egy nyelvvizsga csak úgy teljes, ha az írásbeli és a szóbeli vizsga is megvan.

Molnárné Troppert Mária képviselő tájékoztat arról, hogy a gyerekeknek csak szóbeli 
középfokú vizsgájuk van. Korrektebbnek tartaná, ha az alapítvány fizetné a nyelvvizsga díját. 

Bán Balázs képviselő a Környezetvédelmi Bizottság üléséről szeretne tájékoztatást kapni.
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Virág Attila képviselő,  a bizottság elnöke ismerteti  az ülésen elhangzottakat.  A bizottság 
egyhangúlag  javasolja  a  képviselőtestületnek,  hogy  a  turisztikai  útként  jelölt  mezőfalvi 
földutat jelöljék ki a kerékpárút helyéül, mert a bizottság véleménye szerint ez az út nagyobb 
előnyt  élvez  a  pályázat  elnyeréséhez.  A bizottság  javasolja  továbbá,  hogy  több települést 
megkeresve, velük együtt vásároljon az önkormányzat rotációs kaszát és földgyalut. Ezekkel 
az eszközökkel a környező települések önkormányzati útjainak szélét lehet gyomtalanítani, és 
a földes utakat karbantartani.

Márok Csaba     polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárta.

K.m.f.

Dr. Woth László             Márok Csaba
       jegyző                polgármester
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